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§ 12  
Bordlagda interpellationer 

 
Beslut 

Kommunfullmäktige bordlägger interpellationerna nr 59-70 

för år 2015. 

 

 

§ 13  
Nya interpellationer 

 

Följande interpellationer anmäls: 

 

1. Nr. 2015:71 av Ann-Katrin Åslund (L) om Spånga-Tensta 

stadsdelsförvaltnings samt utbildningsförvaltningens flytt 

till Tensta. RI 

Dnr 107-1903/2015 

2. Nr. 2015:72 av Lars Jilmstad (M) om naturreservat. RI 

Dnr 107- 1904/2015 

3. Nr. 2015:73 av Erik Slottner (KD) om rätt till heltid i 

förskolan. RIV 

Dnr 107-1905/2015 

 
Beslut 

1. Interpellationerna får ställas. 

2. Interpellationerna bordläggs. 

 

 

§ 14  
Muntlig frågestund 

 
Fråga nr 1 

Markus Nordström (M) ställer en fråga om rimliga villkor för 

fristående förskolor. 

 

Borgarrådet Burell (S) svarar på frågan. 

 
Fråga nr 2 

Joar Forssell (L) ställer en fråga om naturreservaten. 

 

Borgarrådet Luhr (MP) svarar på frågan.  
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Fråga nr 3 

Per Ossmer (SD) ställer en fråga om stadens finansiering av 

flyktingboende. 

 

Borgarrådet Lindhagen (MP) svarar på frågan. 

 
Fråga nr 4 

Karin Ernlund (C) ställer en fråga om miljöbilar. 

 

Borgarrådet Luhr (MP) svarar på frågan.  

 
Fråga nr 5 

Ofelia Namazova (KD) ställer en fråga om IS-symboler i skolan. 

 

Borgarrådet Burell (S) svarar på frågan.  

 
Fråga nr 6 

Joel Laurén (M) ställer en fråga om plan för allmännyttan. 

 

Borgarrådet Wanngård (S) svarar på frågan. 

 
Fråga nr 7 

Joar Forsell (L) ställer en fråga om Samtrans. 

 

Borgarrådet Burell (S) svarar på frågan. 

 
Fråga nr 8 

Rickard Wall (-) ställer en fråga om finansborgarrådet bevakar 

Värtabanans möjligheter till eventuell framtida persontrafik på 

två spår trots rådande markexploateringar längs dess nuvarande 

linjedragning. 

 

Borgarrådet Wanngård (S) svarar på frågan.  

 

 

§ 15  
Närvaro 

 

Närvaro antecknas enligt bilaga 7. 

 

 


